
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk 2020/2decom/22.01.2020 
betreft 2de commissie 22/01/2020 

 

Mevrouw Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00. 

  

 
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 11 december 2019 

Het verslag wordt goedgekeurd 
 

2. Provincieraad – fractiebetoelaging 
Aanwending fractietoelagen werkjaar 2018 
Kennisneming 
Geen vragen 
 
 

3. Financiën – Algemene Provinciebelasting 
Jaarlijkse overeenkomst van de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid 
Kennisneming  
Geen vragen 
 
 

4. Erediensten 
Islamitische Gemeenschap Ensarija te Gent 
Goedkeuring van het Meerjarenplan 2020 – 2025 bestaande uit een 
financiële nota, een strategische nota en een afsprakennota en 
machtiging van de Deputatie tot ondertekening van de afsprakennota 
 
Gedeputeerde Moens licht toe dat er een goede samenwerking is, die 
correct verloopt, de vergoedingen zijn redelijk en alles is nu reeds in 
orde. 
Geen vragen. 
 
 

5. Erediensten 
Islamitische Gemeenschap Tevhid Camii te Gent 
Goedkeuring van het Meerjarenplan 2020 – 2025 bestaande uit een 
financiële nota, een strategische nota en een afsprakennota en 
machtiging van de Deputatie tot ondertekening van de afsprakennota 

vergadering van 
22 januari 2020 

aanwezig 

Bruggeman Hilde, De Coninck 
Philippe, Deene Karlijn, De 
Merlier Vera, De Sutter Hilde, , 
Dooms Elisabet, Evrard Olaf, 
Herman Steve, Heyerick Henk, 
Matthys Bruno, Mestdagh 
Hans, Roggeman Walter, 
Roman Koen, Scheire Eric, 
Van Gucht Stefaan, Verzele 
Joop. 
 
Verontschuldigd 
Taylor Kenneth 
 
Plaatsvervangende 
Leden 
Van Laecke Filip, Van 
Keymolen Phaedra, De Jaeger 
Lut, Van De Populiere 
Marleen, Blommaert Bart 
 
Provincieraadsleden/ 
niet-leden 
 
Gedeputeerden 
Moens Kurt, Gillis Riet 
 
Verontschuldigd:  
Grillaert Leentje, Charlier 
Annemie 
 
Aanwezige Technici 
de Boevere Kristel, Haegens 
Martine, Piens Tom 
 
 
Moons Anne-Marie, 
ambtenaar-verslaggever  
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Geen vragen 
 
 

6. Provinciegriffier – pensionering: 
• - Intrekking van het besluit van 19 juni 2019 waarbij aan Albert De 

Smet, Provinciegriffier m.i.v. 01 april 2020 eervol ontslag werd 
verleend 

• - Verlenen van eervol ontslag aan Albert De Smet m.i.v. 01 juli 2020 
en machtiging zijn rechten op pensioen te laten gelden en de eretitel 
van zijn ambt te dragen 

 
Gedeputeerde Moens verduidelijkt dat er een examen werd uitgeschreven. 
Aan het schriftelijk examen hebben 10 kandidaten deelgenomen, 3 
kandidaten waren geslaagd, zij hebben vervolgens aan het assessment  
deelgenomen. Geen enkele kandidaat werd na het assessment geschikt 
bevonden. Dit betekent dat de procedure opnieuw gedaan wordt en er aan 
de griffier gevraagd werd om 3 maanden langer te blijven tot eind juni. 
Dezelfde procedure wordt opnieuw opgestart, met nieuwe, ruimere 
oproepen. 
 
De heer Evrard vraagt wat er gebeurt indien er opnieuw geen geslaagde 
kandidaat is. 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat het probleem zal opgelost worden 
wanneer het zich stelt. 
 
Mevrouw Dooms vindt het lastig dat de heer griffier in de 
selectiecommissie zetelt en zo mee zijn eigen opvolger kan aanduiden. Ze 
vraagt zich af of de selectiecommissie anders kan ingevuld worden. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat er bewust gekozen werd om de 
procedure, die correct is verlopen, te behouden. 
 
De heer Roman vraagt wat gedeputeerde Moens verstaat onder het ruimer 
verspreiden van de sollicitatie. 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat er ruimer zal bekend gemaakt 
worden. 
De heer Roman vraagt of de selectiecriteria gelijk blijven en of de 
kandidaten die deelnamen aan de eerste selectie opnieuw kunnen 
deelnemen. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat aan de selectiecriteria niets is 
gewijzigd. De kandidaten die bij de eerste selectie deelnamen, kunnen 
opnieuw deelnemen. 
 
De heer Van Laecke vraagt of het criterium van 8 jaar ervaring aangepast 
werd naar 8 jaar professionele ervaring. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat deze wijziging voorgesteld werd, maar 
niet doorgevoerd werd. Er werd gekozen om alles gelijk te houden. 
 
De heer Blommaert merkt op dat er gekozen wordt om een provinciegriffier 
in de selectiecommissie op te nemen en vraagt waarom er geen 
provinciegriffier van een andere provincie kan zetelen. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat er een provinciegriffier van een andere 
provincie in de commissie zetelt, alsook een algemene directeur van zowel 
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een grote als een kleinere gemeente en een vertegenwoordiger van 
Vlaanderen. Hierdoor is de samenstelling evenwichtig. 
 
De heer Evrard vraagt of de kandidaten die slaagden voor de schriftelijke 
proef, deze opnieuw dienen te doen. 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat de procedure volledig opnieuw 
opgestart wordt, wat betekent dat de kandidaten die voor de schriftelijke 
proef geslaagd waren deze opnieuw moeten afleggen. 
 
De heer Blommaert vraagt of hetzelfde assessmentbureau zal gevraagd 
worden en stelt zich hierbij vragen. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat er niets gewijzigd wordt en hetzelfde 
bureau zal gevraagd worden. 
 
De heer Roggeman geeft aan dat er weinig assessmentbureaus ervaring 
hebben met de selectie van griffier en vraagt hoe de keuze gemaakt werd. 
Gedeputeerde Moens merkt op dat er slechts 5 bureaus in Vlaanderen zijn 
en meent dat er ervaring is met de selectie van algemene directeurs van 
grotere gemeenten en dat die voor een deel gelijk loopt. 
 

 
7. Provinciegriffier - vacature  

Verlenging vacantverklaring, wijze van invulling en samenstelling 
selectiecommissie bij heropstart van de selectieprocedure. 
Geen verdere vragen 

 
 

8. Varia 
 Geen variapunten 

  
 

 

De zitting wordt beëindigd om 18.30
 

Gent, 22 januari 2020

Anne-Marie Moons    Hilde De Sutter 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


